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Verslag controle financiële administratie op bondsniveau jaar 2023. 

 

Inleiding: 

Het bondsbestuur heeft de wens uitgesproken dat de financiële administratie op bondsniveau 

gecontroleerd wordt door de financiële commissie, vergelijkbaar met de controle door de 

kascommissie bij de afdelingen. De financiële commissie van de Bond heeft de controle van de 

financiële administratie m.b.t. het jaar 2023 op 13 maart 2024 uitgevoerd. 

Kaders: 

Ter voorbereiding op de controle is vastgesteld dat deze wordt gedaan voorafgaand en aanvullend  op 

de controle door de accountant die op de boeken van de Bond wordt uitgevoerd. Verder hebben de 

uitgaven en de geldstromen op bondsniveau een geheel eigen karakter met bijbehorende risico’s. 

Ook wijkt de financiële huishouding af van die bij de afdelingen. 

Gehanteerde methode: 

2 belangrijke aandachtsgebieden: 

1) Uitgaande van de kaders is voor dit jaar 2023 v.w.b. de winst- en verliesrekening specifiek gekeken 

of het gelukt is begroting en realisatie dichter bij elkaar te brengen zoals aanbevolen in het verslag 

van de controle over 2022. 

2) Bij de balans is gekeken naar bijzondere ontwikkelingen. 

Conclusie: 

Voor onderdeel 1 is vastgesteld dat ook in 2023 een aanmerkelijk verschil zit tussen het resultaat 

begroot (- € 95.345) en gerealiseerd (- € 6.580). De Financiële Commissie vermoedt dat dit onder 

meer te komt doordat voorgenomen beleid niet tot uitvoering is gebracht. Een tekort aan vrijwilligers 

en/of medewerkers lijkt hier medeschuldig aan. Dit verdient meer aandacht, zeker als we kijken naar 

de ontwikkeling van de balans. 

Bij punt 2 de balans springt vooral de toename van de kortlopende schulden in het oog. Het saldo van 

het Beheerfonds is behoorlijk toegenomen. Dit fonds wordt opgebouwd uit de inleg van de tuinders 

die tot uitkering komt op basis van ingediende en uit te voeren plannen m.b.t. het algemeen 

onderhoud van de tuinparken. Het Beheerfonds is geen spaarpot maar nadrukkelijk bedoeld om de 

algemene en openbaar toegankelijke delen van de tuinparken goed te onderhouden en te 

verbeteren. De Financiële Commissie vraagt zich af hoe dit onderhoud en de planning daarvan 

georganiseerd is. Ook de tuinders hebben minder tijd en zullen daardoor anders het onderhoud 

moeten plannen en vaker uitbesteden. Moet op bondsniveau hier niet veel meer ondersteuning 

geboden worden en bijvoorbeeld worden gedacht aan een projectleider die de parken kan 

begeleiden? 
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De financiële commissie heeft naar aanleiding van de uitgaven op bondsniveau de volgende adviezen: 

1. Uitgaven die begroot worden moeten realistisch zijn en ook werkelijk worden uitgegeven in 

het jaar dat ze begroot zijn. 

2. Bekijk of voor het onderhoud op de tuinparken niet meer ondersteuning geboden kan 

worden vanuit de Bond. 

3. Let op dat het Beheerfonds geen spaarpot wordt maar gebruikt wordt waarvoor het is 

bedoeld nl. het onderhouden en verbeteren van de algemene gedeelten van de tuinparken. 

De penningmeester van de Bond van Volkstuinders zal deze adviezen bespreken met de accountant. 

De jaarrekening voorgelegd aan de financiële commissie geeft een getrouw beeld van de financiële 

toestand van de Bond van Volkstuinders per 31 december 2023. 

 

Handtekening, naam en datum leden financiële commissie: 

 

 

Amsterdam, 30 april 2024, 

 

 

 

 

R. Wessels       R. Grevelink 

 


